
 

 
КИЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА VІII СКЛИКАННЯ 

постійна комісія з питань екології, природокористування, мисливства, 

водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та інших 

надзвичайних ситуацій 

 
                                                                                              01196, м. Київ – 196, пл. Лесі Українки, 1                     

ПРОТОКОЛ № 8 

 

10.08.2023, 11.00 год. 

приміщення Ставищенської селищної ради     

  «10» серпня 2023 року 

 

Голова постійної комісії: Титикало Роман Сергійович – присутній. 

Члени постійної комісії: 

Колодій Олександр Миколайович - відсутній. 

 Мепарішвілі Хвича Нодарович - присутній; 

 Горковенко Володимир Валентинович – присутній; 

 Москаленко Юліан Олександрович – присутній (в режимі 

онлайн/мобільн.); 

 Карлюк Віталій Іванович – відсутній. 

 

Голова Комісії повідомив присутніх про наявність кворуму та 

запропонував розпочати засідання постійної комісії. 

 

 
Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що у засіданні 

постійної комісії беруть участь: заступник голови Київської обласної ради - 
Семенова Тетяна Миколаївна, Ставищенський селищний голова - Джужик 
Леонід Петрович, депутати Київської обласної VIII ради скликання Балагура 
Олег Вікторович, Косташ Олег Вікторовіч , Костін Тарас Вікторовіч, Даценко 
Тетяна Володимирівна. 

 
Порядок денний  

виїзного засідання в смт Ставище, Білоцерківський район,  
      Київська область 

    
 1. Про розгляд звернення Ставищенської селищної ради Білоцерківського 
району Київської області щодо необхідності розгляду ряду проблемних питань, 
а саме:  
 - подолання наслідків буревію, що пройшов на території громади 
26.07.2023 року; 
 - відновлення парку – пам’ятки садово – паркового мистецтва на 
території Ставищенської територіальної громади; 
 - врегулювання відносин у сфері використання водних об’єктів, 
проведення/заборона спуску води в осінній період для користувачів водних 



 

об’єктів на території громади. 
  Доповідачі: Представники територіальної громади, голова ПК. 
 2. Про розгляд проєкту рішення Київської обласної ради «Про внесення 
змін до переліку суб’єктів господарювання, що постраждали внаслідок форс – 
мажорних обставин (обставин непереборної сили) у 2022 році» (лист Торгово – 
промислової палати України від 28.02.2022 № 2024/02.0-7,1; лист Товариства з 
обмеженою відповідальністю «Слов’яни» від 06.06.2023 № 24; лист філії 
«Макарівська птахофабрика» Приватної науково – виробничої компанії 
«Інтербізнес» від 30.05.2023 № 25). 
  Доповідачі: Голова ПК, запрошені. 

 3. Про розгляд проєкту рішення Київської обласної ради «Про 
затвердження проєкту зон санітарної охорони водозабірних свердловин 
ділянки ПрАТ «Вімм – Білль - Данн України» Київського родовища питних 
підземних вод. 
  Доповідачі: Голова ПК, запрошені. 

 4. Про розгляд проєкту рішення Київської обласної ради «Про 
затвердження проєкту зон санітарної охорони Велико – Димерського родовища 
питних підземних вод водозабору ІП  «Кока-Кола Беверіджиз України Лімітед» 
у Броварському районі Київської області». 
  Доповідачі: Голова ПК, запрошені. 

 5. Про розгляд листа департаменту цивільного захисту, оборони та 
взаємодії з правоохоронними органами Київської обласної військової 
(державної) адміністрації від 07.07.2023 № 183/27.01/27/2023 (вх. КОР від 
07.07.2023 № 06-01-12/2812-01-01) щодо погодження закупівлі. 
  Доповідачі: Голова ПК, запрошені. 

 6. Про розгляд звернення депутатів Іванківської селищної ради 
Вишгородського району Київської області до Президента України, Верховної 
Ради України, народного депутата України Василевської – Смаглюк О.М., 
Міністерства соціальної політики, Міністерства захисту довкілля та природних 
ресурсів України, Київської обласної військової адміністрації, Київської 
обласної ради, Вишгородської районної військової адміністрації, 
Вишгородської районної ради стосовно включення переліку населених пунктів, 
які віднесені до зони гарантованого добровільного відселення, передбаченого у 
проєкті постанови Кабінету Міністрів України «Про затвердження переліку 
населених пунктів, віднесених до зон радіоактивного забруднення внаслідок 
Чорнобильської катастрофи, та визнання такими, що втратили чинність, деяких 
актів Кабінету Міністрів України» 22 населених пунктів Іванківської селищної 
ради від 07.07.2023 № VIII – 49/4865 (вх.КОР.№ 06-01-16/2917-01-01). 
  Доповідач: Титикало Р.С. - голова постійної комісії. 

 7. Про розгляд звернення депутатів Зарічненської селищної ради 

Рівненської області VIII скликання до Голови Верховної Ради України 

Стефанчука Р.О., народних депутатів України, обраних від Рівненської області, 

Кабінету Міністрів України, Прем’єр – Міністра України Шмигаля Д.А., 

Державного агентства України з управління зоною відчуження, Рівненської 

обласної ради, Рівненської обласної військової адміністрації, Вараської 

районної ради, Всеукраїнської асоціації органів місцевого самоврядування 

«Асоціація міст України» щодо недопущення прийняття проєкту постанови 

КМУ «Про затвердження переліку населених пунктів, віднесених до зон 

радіоактивного забруднення внаслідок Чорнобильської катастрофи, та 



 

визнання такими, що втратили чинність, деяких актів Кабінету Міністрів 

України» (без врахування переліку з 24 населених пунктів територіальної 

громади, який  додається). 
  Доповідач: Титикало Р.С. - голова постійної комісії. 

 8. Про розгляд запиту громадянина Дідковського С.В. (Вишгородський 
район, село Новосілки, СТ «Риболов», вул. Прибрежна,1) щодо вжиття заходів 
реагування, а саме: припинення руйнації берегу річки Десна (утворених 
прибережних проваль на присадибних ділянках) внаслідок цілодобових робіт 
земснаряду на березі річки Десна. 
  Доповідачі: Титикало Р.С. - голова постійної комісії. 

 9. Про розгляд звернення Руху Громадської організації «Громадський 
контроль» щодо вирішення нагальних проблем, пов’язаних з існуванням 
несанкціонованих сміттєзвалищ та співпраці. 
  Доповідач: Титикало Р.С. - голова постійної комісії. 

 10. Про розгляд звернення жителів селища Макарів Бучанського району 
Київської області щодо вжиття заходів реагування стосовно незаконного 
будівництва і діяльності асфальтно - бетонного заводу, розташованого в    смт 
Макарів по вулиці Стуса Василя, 32 на земельній ділянці з кадастровим 
номером 3222755100:00:005:0048 площею 2,0001га з цільовим призначенням 
для ведення особистого селянського господарства, згідно відомостей 
державного земельного кадастру. 
  Доповідачі: Представники територіальної громади, голова ПК. 

 11. Про розгляд питання щодо погодження клопотання щодо приведення 
існуючого поділу лісів у відповідність до «Порядку поділу лісів на категорії та 
виділення особливо захисних лісових ділянок» по ДП Шовкорадгосп 
«Баришівський». 
  Доповідачі: Титикало Р.С. - голова постійної комісії. 

 12. Про розгляд питання щодо погодження клопотання щодо приведення 
існуючого поділу лісів у відповідність до «Порядку поділу лісів на категорії та 
виділення особливо захисних лісових ділянок» по ДНЗ «Катюжанське ВПУ». 
  Доповідачі: Титикало Р.С. - голова постійної комісії. 

Різне. 
 З голосу на засіданні комісії голова постійної комісії запропонував 
доповнити порядок денний 13 питанням щодо співпраці з питань, пов’язаних з 
природокористуванням, подоланням наслідків надзвичайних ситуацій, 
реалізації державної Стратегії щодо збільшення площі об’єктів природно – 
заповідного фонду та з інших питань з Комітетом екологічної політики та 
природокористування Верховної Ради України та Міністерством захисту 
довкілля та природних ресурсів України. 
 
 Голосували: „За” – 4 , “Проти” –0, “Утрималися”–0. 
 За результатами голосування: порядок денний підтримано. 
 
 Слухали: 1. Про розгляд звернення Ставищенської селищної ради 
Білоцерківського району Київської області щодо необхідності розгляду ряду 
проблемних питань, пов’язаних з подоланням наслідків буревію, що пройшов 
громадою 26.07.2023; відновлення парку – пам’ятки місцевого значення 
«Ставищенський», площею 11,0547 га. 
 Голова постійної комісії Титикало Р.С. надав слово Ставищенському 



 

селищному голові Джужику Л.П., який інформував про те, що Ствищенською 
громадою пройшов буревій, який пошкодив лінії електропередач, зірвав дахи з 
будинків; пошкодив велику кількість насаджень, багаторічних дерев у парку – 
пам’ятці місцевого значення «Ставищенський», які попадали на території 
парку. Необхідно вирішити питання щодо подолання наслідків буревію, що 
пройшов громадою 26.07.2023. Силами територіальної громади проведені та 
проводяться роботи по відновленню, але допомога громаді потрібна. 
 Виступив голова комісії, акцентував увагу на тому що Київська обласна 
військова (державна) адміністрація повинна вжити невідкладних заходів для 
подолання наслідків буревію, що пройшов громадою 26.07.2023, а саме: 
відновлення дахів та покрівель будівель, впорядкування багаторічних зелених 
насаджень, ремонт стовпів електропередач, які було пошкоджено внаслідок 
стихійного явища. Також, вжити заходів по відновленню та збереженню парку 
– пам’ятки місцевого значення «Ставищенський», площею 11,0547 га, який має 
особливе природоохоронне, естетичне, пізнавальне, історичне та культурне 
значення для мешканців територіальної громади та для Київщини в цілому. 
 
 Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 
постійної комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 
 
 1. Постійній комісії звернутися до Київської обласної військової 
(державної) адміністрації та Департаменту екології та природних ресурсів 
Київської обласної державної адміністрації з проханням: 
 вжити невідкладних заходів для подолання наслідків буревію, що 
пройшов громадою 26.07.2023, а саме: відновлення дахів та покрівель будівель, 
впорядкування багаторічних зелених насаджень, ремонт стовпів 
електропередач, які було пошкоджено внаслідок стихійного явища, інше; 
 вжити заходів по відновленню та збереженню парку – пам’ятки місцевого 
значення «Ставищенський», площею 11,0547 га, який має особливе 
природоохоронне, естетичне, пізнавальне, історичне та культурне значення для 
мешканців територіальної громади та для Київщини в цілому. 
 
 2. З метою збереження та відновлення історичних паркових ландшафтів, 
збереження та відтворення колекцій цінних видів рослин для підтримки 
екологічного балансу регіону рекомендувати Київській обласній військовій 
(державній) адміністрації, Департаменту екології та природних ресурсів 
Київської обласної військовій (державній) адміністрації розглянути питання 
щодо розробки відповідної Обласної цільової програми по утриманню, 
реконструкції, збереженню та відновленню об’єктів природно – заповідного 
фонду Київської області. 
 
 3. Розглянути питання щодо передачі парку – пам’ятки місцевого 
значення «Ставищенський» у комунальну власність Ставищенської 
територіальної громади.  
 
 4. Встановити строк для розгляду даних висновків та рекомендацій – 
десять днів з дня отримання. 
 
 Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 



 

 За результатами голосування: порядок денний підтримано. 

 
 Слухали: 1 (1) Про розгляд звернення Ставищенської селищної ради 
Білоцерківського району Київської області щодо необхідності врегулювання 
відносин у сфері використання водних об’єктів, проведення/заборона спуску 
води в осінній період для користувачів водних об’єктів на території громади. 
 Голова постійної комісії Титикало Р.С. надав слово Ставищенському 
селищному голові Джужику Л.П., який інформував про наявність проблем у 
сфері використання водних об’єктів територіальної громади. 
 
 Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 
постійної комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 
 
 1. Постійній комісії звернутися до Басейнового управління середнього 
Дніпра, Регіонального офісу водних ресурсів річки Рось з проханням 
інформувати про режими використання водних об’єктів на території 
Ставищенської територіальної громади, а саме: надати конкретизовану 
інформацію щодо наявності та переліку гідротехнічних споруд, які є на балансі 
управлінь. Надати інформацію щодо переліку незаконно встановлених 
гідротехнічних споруд на території Ставищенської територіальної громади на 
річці Росі та її протоках та річці Гнилий Тікич, ін. 
 

2.  Київській обласній військовій (державній) адміністрації інформувати 
постійну комісію про наявність договорів оренди по водних об’єктах на 
території Ставищенської територіальної громади. 

 
3. З метою впорядкування та збереження налагодженого режиму роботи 

гідроспоруд на території Ставищенської територіальної громади постійній 
комісії звернутися до Державного підприємства «Укрриба» з проханням 
інформувати постійну комісію щодо наявного переліку гідротехнічних споруд 
(нерухомого майна) на території Ставищенської територіальної громади на 
річці Росі та її протоках та річці Гнилий Тікич, інші, які знаходяться на балансі 
підприємства, та перелік гідроспоруд, на які відсутні правоустановчі 
документи (право користування). 
 
 3. Встановити строк для розгляду даних висновків та рекомендацій – 
десять днів з дня отримання. 
 
 Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 
 За результатами голосування: порядок денний підтримано. 
 
 Слухали: 2. Про розгляд проєкту рішення Київської обласної ради «Про 
внесення змін до переліку суб’єктів господарювання, що постраждали 
внаслідок форс – мажорних обставин (обставин непереборної сили) у 2022 
році» (лист Торгово – промислової палати України від 28.02.2022 № 2024/02.0-
7,1; лист Товариства з обмеженою відповідальністю «Слов’яни» від 06.06.2023 
№ 24; лист філії «Макарівська птахофабрика» Приватної науково – виробничої 
компанії «Інтербізнес» від 30.05.2023 № 25). 
 Голова постійної комісії Титикало Р.С. інформував присутніх про те, що на 



 

розгляд постійної комісії надійшли звернення підприємств, які постраждали 

внаслідок російської агресії. Проєкт рішення розроблено у зв’язку з 

надходженням до виконавчого апарату Київської обласної ради листа 

Товариства з обмеженою відповідальністю «Слов’яни» від 06.06.2023 № 24, 

листа від філії «Макарівська птахофабрика» Приватної науково-виробничої 

компанії «Інтербізнес» від 19.05.2023 № 19/05-2023 та листа від філії 

«Броварська» Приватної науково-виробничої компанії «Інтербізнес» від 

30.05.2023 № 25. Відповідно до абзацу другого підпункту 298.8.4 пункту 298.8 

статті 298 Податкового кодексу України, у разі коли у податковому (звітному) 

році частка сільськогосподарського товаровиробництва становить менш як 75 

відсотків, сільськогосподарський товаровиробник - юридична особа сплачує 

податки у наступному податковому (звітному) році на загальних підставах. 

Якщо така частка не перевищує 75 відсотків у зв’язку із виникненням обставин 

непереборної сили у попередньому податковому (звітному) році, до платника 

податку в наступному податковому (звітному) році зазначена вимога не 

застосовується. Такі платники податку для підтвердження статусу платника 

єдиного податку подають податкову декларацію разом із рішенням Верховної 

Ради Автономної Республіки Крим, обласних рад про наявність обставин 

непереборної сили та перелік суб’єктів господарювання, що постраждали 

внаслідок таких обставин. Листом від 28.02.2022 № 2024/02.0-7.1 Торгово-

промислова палата України на підставі статей 14, 14¹ Закону України «Про 

торгово-промислові палати в Україні», Статуту Торгово-промислової палати 

України, засвідчила форс-мажорні обставини (обставини непереборної сили): 

військову агресію російської федерації проти України, що стало підставою 

введення воєнного стану із 05 години 30 хвилин 24 лютого 2022 року строком 

на 30 діб, відповідно до Указу Президента України від 24 лютого 2022 року 

№64/2022 «Про введення воєнного стану в Україні». Наказом Міністерства з 

питань реінтеграції тимчасово окупованих територій України від 22.12.2022 

№309 затверджено Перелік територій, на яких ведуться (велися) бойові дії або 

тимчасово окупованих Російською Федерацією (далі - Перелік). У Переліку 

село Бишів Бишівської сільської територіальної громади Фастівського району, 

де розташований господарський двір по інкубації та розведенню птиці 

(інкубатор) Товариства з обмеженою відповідальністю «Слов’яни» віднесено 

до категорії території активних бойових дій з зазначенням дати початку 

бойових дій 03.03.2022 та зазначенням дати завершення бойових дій 

08.03.2022. У Переліку смт Макарів Макарівської селищної територіальної 

громади Бучанського району, де розташована філія «Макарівська 

птахофабрика» Приватної науково-виробничої компанії «Інтербізнес» 

віднесено до категорії тимчасово окупованої Російською Федерацією території 

України з зазначенням дати початку тимчасової окупації 27.02.2022 та 

зазначенням дати завершення тимчасової окупації 01.04.2022. 

 

 Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 

комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 
1. Визнати наявність форс-мажорних обставин (обставин непереборної 

сили) у зв’язку із військовою агресією російської федерації проти України на 
території Київської області. Визнати суб’єктами господарювання, який у 2022 



 

році постраждав внаслідок таких обставин Товариство з обмеженою 
відповідальністю «Слов’яни», філію «Макарівська птахофабрика» Приватної 
науково-виробничої компанії «Інтербізнес», філію «Броварська» Приватної 
науково-виробничої компанії «Інтербізнес». 

 
 2. Рекомендувати включити проєкт рішення Київської обласної ради 

«Про внесення змін до переліку суб’єктів господарювання, що постраждали 
внаслідок форс-мажорних обставин (обставин непереборної сили) у 2022 році» 
в проєкт порядку денного сесії. 

 
 3. Рекомендувати розглянути та підтримати на сесії Київської обласної 

ради проєкт рішення Київської обласної ради «Про внесення змін до переліку 
суб’єктів господарювання, що постраждали внаслідок форс-мажорних 
обставин (обставин непереборної сили) у 2022 році». 
 

Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: пропозицію підтримано. 

 
 Слухали: 3. Про розгляд проєкту рішення Київської обласної ради «Про 
затвердження проєкту зон санітарної охорони водозабірних свердловин 
ділянки ПрАТ «Вімм – Білль - Данн України» Київського родовища питних 
підземних вод. 
 Голова постійної комісії Титикало Р.С. інформував присутніх про те, що 
на розгляд постійної комісії надійшло подання ПрАТ «Вімм-Білль-Данн» від 
06.07.2023 № 93 (вх. КОР від 26.06.2023 № 06-01-17/2843-01-01) щодо 
затвердження проєкту зон санітарної охорони (ЗСО) водозабірних свердловин 
ділянки ПрАТ «Вімм-Білль-Данн Україна» Київського родовища питних 
підземних вод по вул. Промисловій, 7 в м. Вишневе Бучанського району 
Київської області (свердловини №№ 4386 (1), 1(5), 4386(2), 54/04(3), 79/04(4)) 
із відповідним проєктом рішення Київської обласної ради. Відповідно до 
абзацу 15 статті 13 Закону України «Про питну воду, питне водопостачання та 
водовідведення» до повноважень органів місцевого самоврядування у сфері 
питної води, питного водопостачання та водовідведення належать 
встановлення зон санітарної охорони джерел та об'єктів централізованого 
питного водопостачання та санітарно-захисних зон об’єктів централізованого 
водовідведення. Згідно з пунктом 8 статті 8-1 Водного кодексу України до 
компетенції обласних, Київської та Севастопольської міських рад у галузі 
регулювання водних відносин на їх території належить затвердження проектів 
зон санітарної охорони господарсько-питних водозаборів. Згідно з частиною 2 
статті 93 Водного кодексу України межі зон санітарної охорони водних об'єктів 
встановлюються місцевими радами на їх території за погодженням з 
центральним органом виконавчої влади, що реалізує державну політику у сфері 
розвитку водного господарства, центральним органом виконавчої влади, що 
реалізує державну політику у сфері геологічного вивчення та раціонального 
використання надр, центральним органом виконавчої влади, що реалізує 
державну політику у сфері санітарного та епідемічного благополуччя 
населення, обласними, Київською, Севастопольською міськими державними 
адміністраціями, органом виконавчої влади Автономної Республіки Крим з 
питань охорони навколишнього природного середовища. Відповідно частини 1 



 

статті 113 Земельного кодексу України зони санітарної охорони створюються 
навколо об'єктів, де є підземні та відкриті джерела водопостачання, водозабірні 
та водоочисні споруди, водоводи, об'єкти оздоровчого призначення та інші, для 
їх санітарно-епідеміологічної захищеності. Межі ЗСО водних об'єктів 
встановлюються органами місцевого самоврядування на їх території за 
погодженням з державними органами земельних ресурсів, санітарно-
епідеміологічного нагляду, охорони навколишнього природного середовища,  
водного господарства та геології. Поданим проєктом рішення передбачено 
затвердження затвердження проєкту зон санітарної охорони (ЗСО) 
водозабірних свердловин ділянки ПрАТ «Вімм-Білль-Данн Україна» 
Київського родовища питних підземних вод по вул. Промисловій, 7 в м. 
Вишневе Бучанського району Київської області (свердловини №№ 4386 (1), 
1(5), 4386(2), 54/04(3), 79/04(4)) (далі – проєкт зон). 
 Проєкт зон погоджено Головним управлінням Держпродспоживслужби в 
Київській області, Державної служби геології та надр України, Департаменту 
екології та природних ресурсів Київської обласної державної адміністрації 
(Київської обласної військової адміністрації). 

  

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 

комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 

1. Підтримати проєкт рішення Київської обласної ради «Про 

затвердження проєкту зон санітарної охорони (ЗСО) водозабірних свердловин 

ділянки ПрАТ «Вімм-Білль-Данн Україна» Київського родовища питних 

підземних вод по вул. Промисловій, 7 в м. Вишневе Бучанського району 

Київської області (свердловини №№ 4386 (1), 1(5), 4386(2), 54/04(3), 79/04(4))». 

 
2. Рекомендувати включити проєкт рішення Київської обласної ради 

«Про затвердження проєкту зон санітарної охорони (ЗСО) водозабірних 
свердловин ділянки ПрАТ «Вімм-Білль-Данн Україна» Київського родовища 
питних підземних вод по вул. Промисловій, 7 в м. Вишневе Бучанського 
району Київської області (свердловини №№ 4386 (1), 1(5), 4386(2), 54/04(3), 
79/04(4))» в проєкт порядку денного сесії. 

 
3. Рекомендувати розглянути та підтримати на сесії Київської обласної 

ради проєкт рішення Київської обласної ради «Про затвердження проєкту зон 
санітарної охорони (ЗСО) водозабірних свердловин ділянки ПрАТ «Вімм-
Білль-Данн Україна» Київського родовища питних підземних вод по вул. 
Промисловій, 7 в м. Вишневе Бучанського району Київської області 
(свердловини №№ 4386 (1), 1(5), 4386(2), 54/04(3), 79/04(4))». 
 

  Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 
 Слухали: 4. Про розгляд проєкту рішення Київської обласної ради «Про 
затвердження проєкту зон санітарної охорони Велико – Димерського родовища 
питних підземних вод водозабору ІП  «Кока-Кола Беверіджиз України Лімітед» 
у Броварському районі Київської області». 
Голова постійної комісії Титикало Р.С. інформував присутніх про те, що на 



 

розгляд постійної комісії надійшло подання та проєкт рішення «Про 
затвердження проєкту зон санітарної охорони Велико – Димерського родовища 
питних підземних вод водозабору ІП  «Кока-Кола Беверіджиз України Лімітед» 
у Броварському районі Київської області». 

Питання тотожне з попереднім, тому прошу розглянути. 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 

постійної комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 

1.  Підтримати проєкт рішення Київської обласної ради «Про 

затвердження проєкту зон санітарної охорони Велико-Димерського родовища 

питних підземних вод водозабору ІП «Кока-Кола Беверіджис Україна Лімітед» 

у Броварському районі Київської області». 

 

2. Рекомендувати включити проєкт рішення Київської обласної ради 

«Про затвердження проєкту зон санітарної охорони Велико-Димерського 

родовища питних підземних вод водозабору ІП «Кока-Кола Беверіджис 

Україна Лімітед» у Броварському районі Київської області» в проєкт порядку 

денного сесії. 

 

3. Рекомендувати розглянути та підтримати на сесії Київської обласної 
ради проєкт рішення Київської обласної ради «Про затвердження проєкту зон 
санітарної охорони Велико-Димерського родовища питних підземних вод 
водозабору ІП «Кока-Кола Беверіджис Україна Лімітед» у Броварському районі 
Київської області». 
 

Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

 Слухали: 4 (1) Виступив Мепарішвілі Х.Н. інформував присутніх щодо 

нестачі водних ресурсів у Броварському районі, а саме - питної води та інших 

питань пов’язаних з забезпеченням водними ресурсами Броварського району. 

 Голова постійної комісії Титикало Р,С. запропонував направити запит до 

Великодимерської територіальної громади з проханням інформувати про 

наявність/відсутність проблем із забезпеченням громади водними ресурсами 

(питною водою); з проханням надати інформацію про стан сплати податків та 

яку кількість ІП «Кока-Кола Беверіджис Україна Лімітед» сплачує до бюджету 

територіальної громади. 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 

комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 

 1. Постійній комісії направити звернення до Димерської ТГ Броварського 

району Київської області з проханням інформувати про наявність/відсутність 

проблем із забезпеченням громади водними ресурсами (питною водою). 

 

 2. Постійній комісії направити звернення до Димерської ТГ Броварського 

району Київської області з проханням надати інформацію про стан сплати 



 

податків та яку кількість ІП «Кока-Кола Беверіджис Україна Лімітед» сплачує 

до бюджету територіальної громади. 

 

Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

 Слухали: 5. Про розгляд листа департаменту цивільного захисту, 
оборони та взаємодії з правоохоронними органами Київської обласної 
військової (державної) адміністрації від 07.07.2023 № 183/27.01/27/2023 (вх. 
КОР від 07.07.2023 № 06-01-12/2812-01-01) щодо погодження закупівлі. 
Голова постійної комісії Титикало Р.С. інформував присутніх про те, що на 
розгляд постійної комісії надійшов лист департаменту цивільного захисту, 
оборони та взаємодії з правоохоронними органами Київської обласної 
військової (державної) адміністрації стосовно погодження закупівель 
дизельного пального (1360 літрів) та бензину АП-95 для поповнення 
матеріального резерву. 
 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 

комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 
 

Підтримати пропозиції департаменту цивільного захисту, оборони та 
взаємодії з правоохоронними органами Київської обласної військової 
(державної) адміністрації від 06.07.2023 № 183/27.01/27/2023 (вх. КОР від 
07.07.2023 № 06-01-12/2812-01-01) щодо здійснення закупівель дизельного 
пального (1360 літрів) та бензину АП-95 для поповнення матеріального 
резерву. 
 

Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

 Слухали: 6. Про розгляд звернення депутатів Зарічненської селищної 
ради Рівненської області VIII скликання до Голови Верховної Ради України 
Стефанчука Р.О., народних депутатів України, обраних від Рівненської області, 
Кабінету Міністрів України, Прем’єр – Міністра України Шмигаля Д.А., 
Державного агентства України з управління зоною відчуження, Рівненської 
обласної ради, Рівненської обласної військової адміністрації, Вараської 
районної ради, Всеукраїнської асоціації органів місцевого самоврядування 
«Асоціація міст України» щодо недопущення прийняття проєкту постанови 
КМУ «Про затвердження переліку населених пунктів, віднесених до зон 
радіоактивного забруднення внаслідок Чорнобильської катастрофи, та 
визнання такими, що втратили чинність, деяких актів Кабінету Міністрів 
України» (без врахування переліку з 24 населених пунктів територіальної 
громади, який додається). 
 Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що на 
попередньому засіданні постійної комісії розглядалося тотожне звернення, 
тому прошу ознайомитися та підтримати. 
 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 



 

комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 

 1. Постійній комісії підтримати звернення депутатів Зарічненської 

селищної ради Рівненської області VIII скликання до Голови Верховної Ради 

України Стефанчука Р.О., народних депутатів України, обраних від Рівненської 

області, Кабінету Міністрів України, Прем’єр – Міністра України Шмигаля 

Д.А., Державного агентства України з управління зоною відчуження, 

Рівненської обласної ради, Рівненської обласної військової адміністрації, 

Вараської районної ради, Всеукраїнської асоціації органів місцевого 

самоврядування «Асоціація міст України» щодо недопущення прийняття 

проєкту постанови КМУ «Про затвердження переліку населених пунктів, 

віднесених до зон радіоактивного забруднення внаслідок Чорнобильської 

катастрофи, та визнання такими, що втратили чинність, деяких актів Кабінету 

Міністрів України» (перелік населених пунктів територіальної громади 

додається). 

 

 2. Постійній комісії Київської обласної ради направити листа до Кабінету 

Міністрів України та Верховної Ради України з проханням проведення 

відповідного корегування проєкту постанови Кабінету Міністрів України «Про 

затвердження переліку населених пунктів, віднесених до зон радіоактивного 

забруднення внаслідок Чорнобильської катастрофи, та визнання такими, що 

втратили чинність, деяких актів Кабінету Міністрів України», а саме: залишити 

населені Зарічненської селищної ради Рівненської області VIII скликання в 

переліку населених пунктів, віднесених до зон радіоактивного забруднення 

внаслідок Чорнобильської катастрофи (перелік територіальних громад 

додається). 

 

Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

 Слухали: 7. Про розгляд уточненого звернення (повторно) депутатів 
Іванківської селищної ради Вишгородського району Київської області до 
Президента України, Верховної Ради України, народного депутата України 
Василевської – Смаглюк О.М., Міністерства соціальної політики, Міністерства 
захисту довкілля та природних ресурсів України, Київської обласної військової 
адміністрації, Київської обласної ради, Вишгородської районної військової 
адміністрації, Вишгородської районної ради стосовно включення переліку 
населених пунктів, які віднесені до зони гарантованого добровільного 
відселення, передбаченого у проєкті постанови Кабінету Міністрів України 
«Про затвердження переліку населених пунктів, віднесених до зон 
радіоактивного забруднення внаслідок Чорнобильської катастрофи, та 
визнання такими, що втратили чинність, деяких актів Кабінету Міністрів 
України» 22 населених пунктів Іванківської селищної ради від 07.07.2023 
№VIII – 49/4865 (вх.КОР.№ 06-01-16/2917-01-01). 
 Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що на 
попередньому засіданні постійної комісії розглядалося тотожне звернення, 
тому прошу ознайомитися та підтримати. 
 



 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 

комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 
 1. Постійній комісії підтримати звернення депутатів Іванківської 
селищної ради Вишгородського району Київської області до Президента 
України, Верховної Ради України, народного депутата України Василевської – 
Смаглюк О.М., Міністерства соціальної політики, Міністерства захисту 
довкілля та природних ресурсів України, Київської обласної військової 
адміністрації, Київської обласної ради, Вишгородської районної військової 
адміністрації, Вишгородської районної ради стосовно включення переліку 
населених пунктів, які віднесені до зони гарантованого добровільного 
відселення, передбаченого у проєкті постанови Кабінету Міністрів України 
«Про затвердження переліку населених пунктів, віднесених до зон 
радіоактивного забруднення внаслідок Чорнобильської катастрофи, та 
визнання такими, що втратили чинність, деяких актів Кабінету Міністрів 
України» 22 населених пунктів Іванківської селищної ради від 07.07.2023 
№VIII – 49/4865 (вх.КОР.№ 06-01-16/2917-01-01). 
 
  2. Постійній комісії Київської обласної ради направити листи до Верховної 

Ради України, Кабінету міністрів України з проханням проведення 

відповідного корегування проєкту постанови Кабінету Міністрів України «Про 

затвердження переліку населених пунктів, віднесених до зон радіоактивного 

забруднення внаслідок Чорнобильської катастрофи, та визнання такими, що 

втратили чинність, деяких актів Кабінету Міністрів України», а саме: залишити 

населені пункти Іванківської селищної ради Вишгородського району переліку 

населених пунктів, віднесених до зон радіоактивного забруднення внаслідок 

Чорнобильської катастрофи (перелік територіальних громад додається). 

 

Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 
 
 Слухали: 8. Про розгляд запиту громадянина Дідковського С.В. 
(Вишгородський район, село Новосілки, СТ «Риболов», вул. Прибрежна,1) 
щодо вжиття заходів реагування, а саме: припинення руйнації берегу річки 
Десна (утворених прибережних проваль на присадибних ділянках) внаслідок 
цілодобових робіт земснаряду на березі річки Десна. 
 Голова постійної комісії Титикало Р.С. інформував про ситуацію в селі 
Новосілки, а саме: прибережна зона СТ «Риболов» руйнується внаслідок 
цілодобової роботи земснаряду на березі річки Десна. Служби не реагують 
належним чином. Утворюються багатометрові провалля на присадибних 
ділянках. 
 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 

комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 
1. Запит громадянина Дідковського С.В. (Вишгородський район, село 

Новосілки, СТ «Риболов», вул. Прибрежна,1) щодо вжиття заходів реагування, 
а саме: припинення руйнації берегу річки Десна (утворених прибережних 
проваль на присадибних ділянках) внаслідок цілодобових робіт земснаряду на 



 

березі річки Десна взяти на контроль. 
 
2. Постійній комісії направити звернення Дідковського С.В. 

(Вишгородський район, село Новосілки, СТ «Риболов», вул. Прибрежна,1) 
щодо вжиття заходів реагування, а саме: припинення руйнації берегу річки 
Десна (утворених прибережних проваль на присадибних ділянках) внаслідок 
цілодобових робіт земснаряду на березі річки Десна до Департаменту екології 
та природних ресурсів КОДА, Київської обласної військової (державної) 
адміністрації для розгляду в межах наданих повноважень та вжиття заходів 
реагування стосовно ситуації. 

 
3. Постійній комісії направити звернення Дідковського С.В. 

(Вишгородський район, село Новосілки, СТ «Риболов», вул. Прибрежна,1) 
щодо вжиття заходів реагування, а саме: припинення руйнації берегу річки 
Десна (утворених прибережних проваль на присадибних ділянках) внаслідок 
цілодобових робіт земснаряду на березі річки Десна до Прокуратури Київської 
області, Головного управління Національної поліції Київської області з 
проханням порушити кримінальні провадження та перевірити законність 
видобутку піску. 

 
  4. Направити запит Вишгородській районній військовій адміністрацій з 
проханням інформувати постійну комісію щодо законності пересування та 
водних об’єктах під час воєнного стану плавзасобів з видобутку піску, на яких 
підставах проводяться роботи земснарядами у воєнний час на території району, 
чи вживаються заходи щодо правопорушників. 
 
 5. Встановити строк для розгляду даних висновків та рекомендацій – 
десять днів з дня отримання. 
 

 Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

Слухали: 9. Про розгляд звернення Руху Громадської організації 

«Громадський контроль» щодо вирішення нагальних проблем, пов’язаних з 

існуванням несанкціонованих сміттєзвалищ та співпраці. пропозиції щодо 

співпраці, викладені у листі Руху Громадської організації «Громадський 

контроль» стосовно вирішення нагальних проблем, пов’язаних з існуванням 

несанкціонованих сміттєзвалищ. 

 Голова постійної комісії інформував, що надішли пропозиції від 

громадської організації щодо співпраці у сфері несанкціонованих сміттєзвалищ 

Київської області. 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 

комісії, було вирішено підтримати наступні висновки.  

Підтримати пропозиції щодо співпраці, викладені у листі Руху 
Громадської організації «Громадський контроль» стосовно вирішення 
нагальних проблем, пов’язаних з існуванням несанкціонованих сміттєзвалищ. 

Залучати Громадські організації до співпраці у сфері, пов’язаній з 
існуванням несанкціонованих сміттєзвалищ та території Київської області. 



 

 
Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

Слухали: 10. Про розгляд звернення жителів селища Макарів 

Бучанського району Київської області щодо вжиття заходів реагування 

стосовно незаконного будівництва і діяльності асфальтно - бетонного заводу, 

розташованого в смт Макарів по вулиці Стуса Василя, 32 на земельній ділянці з 

кадастровим номером 3222755100:00:005:0048 площею 2,0001га з цільовим 

призначенням для ведення особистого селянського господарства, згідно 

відомостей державного земельного кадастру. 

Голова постійної комісії інформував присутніх про те. що на розгляді у 

постійної комісії знаходиться звернення жителів селища Макарів Бучанського 

району Київської області. У звернення порушується питання будівництва і 

діяльності асфальтно - бетонного заводу, розташованого в смт Макарів по 

вулиці Стуса Василя, 32 на земельній ділянці цільовим призначенням для 

ведення особистого селянського господарства. Голова акцентував увагу на 

тому, що питання полягає в тому щоб врегулювати відносини між громадою,  

 

 Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 

комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 
1. Звернення жителів селища Макарів Бучанського району Київської 

області щодо вжиття заходів реагування стосовно незаконного будівництва і 
діяльності асфальтно - бетонного заводу, розташованого смт Макарів по вулиці 
Стуса Василя, 32 на земельній ділянці з кадастровим номером 
3222755100:00:005:0048 площею 2,0001га з цільовим призначенням для 
ведення особистого селянського господарства, згідно відомостей державного 
земельного кадастру взяти на контроль. 

 
2. Постійній комісії звернутися до Макарівської селищної ради 

Бучанського району Київської області та власників підприємства з проханням 
розглянути звернення представників територіальної громади та можливість 
перенесення виробництва з земель ОСГ на іншу територію, в межах 
територіальної громади.  

 
3. Розглянути можливість проведення спільної зустрічі для розгляду та 

вирішення проблемних питань, порушених у зверненні жителів селища 
Макарів Бучанського району Київської області. 
 

Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

Слухали: 11. Про розгляд питання щодо погодження клопотання щодо 

приведення існуючого поділу лісів у відповідність до «Порядку поділу лісів на 

категорії та виділення особливо захисних лісових ділянок» по ДП 

Шовкорадгосп «Баришівський». 
Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що проєкт 



 

рішення Київської обласної ради «Про погодження клопотання щодо 
приведення існуючого поділу лісів у відповідність до «Порядку поділу лісів на 
категорії та виділення особливо захисних лісових ділянок» по ДП 
Шовкорадгосп «Баришівський» з відповідним пакетом документів 
розглядалося на засіданні комісії. За результатами розгляду суб’єкту подання 
були направлені висновки і рекомендації із зауваженнями з метою 
доопрацювання поданого пакету документів.  

ДП Шовкорадгосп «Баришівський» доопрацював пакет документів, 
направив додаткові документи, які долучені до основного пакету. 
 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 

комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 

1. Погодити клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 
відповідність до «Порядку поділу лісів на категорії та виділення особливо 
захисних лісових ділянок» по ДП Шовкорадгосп «Баришівський». 

2. Рекомендувати включити проєкт рішення Київської обласної ради 
«Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 
відповідність до «Порядку поділу лісів на категорії та виділення особливо 
захисних лісових ділянок» по ДП Шовкорадгосп «Баришівський» в проєкт 
порядку денного сесії Київської обласної ради. 

3. Рекомендувати розглянути та підтримати на сесії Київської обласної 
ради «Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 
відповідність до «Порядку поділу лісів на категорії та виділення особливо 
захисних лісових ділянок» по ДП Шовкорадгосп «Баришівський». 
 

Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

Слухали: 12. Про розгляд питання щодо погодження клопотання щодо 

приведення існуючого поділу лісів у відповідність до «Порядку поділу лісів на 

категорії та виділення особливо захисних лісових ділянок» по ДНЗ 

«Катюжанське ВПУ». 

 Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що на розгляді на 

засіданні комісії є проєкт рішення із відповідним пакетом документів «Про 

погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 

відповідність до погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу 

лісів у відповідність до «Порядку поділу лісів на категорії та виділення 

особливо захисних лісових ділянок» по ДНЗ «Катюжанське ВПУ». Питання 

тотожне з попереднім прошу ознайомитися . 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 

комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 

 1. Погодити клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 

відповідність до погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу 

лісів у відповідність до «Порядку поділу лісів на категорії та виділення 

особливо захисних лісових ділянок» по ДНЗ «Катюжанське ВПУ». 



 

2. Рекомендувати включити проєкт рішення Київської обласної ради «Про 

погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 

відповідність до погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу 

лісів у відповідність до «Порядку поділу лісів на категорії та виділення 

особливо захисних лісових ділянок» по ДНЗ «Катюжанське ВПУ» в проєкт 

порядку денного сесії Київської обласної ради. 

 3. Рекомендувати розглянути та підтримати на сесії Київської обласної ради  

погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 

відповідність до «Порядку поділу лісів на категорії та виділення особливо 

захисних лісових ділянок» по ДНЗ «Катюжанське ВПУ». 

 

Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

Слухали: 13. Про розгляд питання щодо співпраці з питань, пов’язаних з 
природокористуванням, подоланням наслідків надзвичайних ситуацій, 
реалізації державної Стратегії щодо збільшення площі об’єктів природно – 
заповідного фонду та з інших питань з Комітетом екологічної політики та 
природокористування Верховної Ради України та Міністерством захисту 
довкілля та природних ресурсів України. 

Голова постійної комісії інформував про те, що необхідно налагоджувати 
співпрацю з Комітетом екологічної політики та природокористування 
Верховної Ради України та Міністерством захисту довкілля та природних 
ресурсів України та запропонував звернутися до них. Потрібно написати листа 
від постійної комісії Комітету екологічної політики та природокористування 
Верховної Ради України з проханням, у рамках співпраці, запрошувати членів 
постійної комісії Київської обласної ради до участі у засіданні Комітету 
екологічної політики та природокористування Верховної Ради України, 
інформувати про екологічні ініціативи та законопроєкти та до Міністерства 
захисту довкілля та природних ресурсів України з проханням залучати 
депутатів Київської обласної ради (представників постійної комісії) до роботи, 
в рамках співпраці, щодо реалізації державної Стратегії щодо об’єктів 
природно – заповідного фонду, залучення міжнародних коштів для реалізації 
екологічних проєктів на території Київської області. 
 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 

комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 
1. Постійній комісії Київської обласної ради з питань екології, 

природокористування, водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та 
інших надзвичайних ситуацій звернутися до Комітету екологічної політики та 
природокористування Верховної Ради України з проханням, у рамках 
співпраці, запрошувати членів постійної комісії Київської обласної ради до 
участі у засіданні Комітету екологічної політики та природокористування 
Верховної Ради України, інформувати про екологічні ініціативи та 
законопроєкти. 

2. Постійній комісії Київської обласної ради з питань екології, 
природокористування, водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та 



 

інших надзвичайних ситуацій звернутися до Міністерства захисту довкілля та 
природних ресурсів України з проханням залучати депутатів Київської 
обласної ради (представників постійної комісії) до роботи, в рамках співпраці, 
щодо реалізації державної Стратегії щодо об’єктів природно – заповідного 
фонду, залучення міжнародних коштів для реалізації екологічних проєктів на 
території Київської області. 

 
Голосували: „За” – 4, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

За результатами голосування: рішення прийнято. 

  

 
 

Голова постійної комісії                                                         Роман ТИТИКАЛО 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                             Хвича МЕПАРІШВІЛІ 

 

 

 


